



**LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE
GUVERNÖRSRÅDET**

PROTOKOLL NR 2, 2010-2011

Tid: 2010-08-28 – 2010-08-29

Plats: Falun, Hotel Scandic Lugnet

Beslutande: GRO Sven-Arne Wennerberg, DG 101-A Anna Maria Bernstein, DG 101-B Per-Åke Persson, DG 101-GD Lennart Pettersson, DG 101-N Ulf Holmberg, DG 101-P Monica Köhler, DG 101-S Eva Persson, VDG 101-SM Torgny Rönnestad, DG 101-SV Paul Månsson, DG 101-U Berndt Fors, DG 101-VG Ola Nordström.

§ 16 **Mötets öppnande**

GRO Sven-Arne Wennerberg hälsade alla välkomna och öppnade därefter mötet.

§ 17 **Val av sekreterare för mötet**

GRO Sven-Arne påminde om att guvernörsrådet på GR 1 beslutat att ge uppdrag till Maud Nordell, informatör på kontoret, att vara guvernörsrådets sekreterare hela verksamhetsåret 2010-2011.

§ 18 **Val av justeringspersoner**

DG 101-N Ulf Holmberg och DG 101-P Monica Köhler föreslogs.

Beslut:

1. GR valde Ulf Holmberg och Monica Köhler att justera protokollet.

§ 19 **Anmälan övriga frågor**

A. Svar från PDG Martin Enqvist om Marknadskommitté eller....

B. Minsk = Baltic Sea Lions

C. Julgranar

D. Bidrag till författare om Hellen Keller

E. Avtal med Scandic Hotell

F. Lejonkronan och bästa lionklubb

G. Uppföljning PR och Pakistan

H. Brev från Skåne

I. Valnämnden

J. IT-kommittén

K. FR II

§ 20 **Fastställande av ärendelistan**

Beslut:

1. Med ovan tillägg fastställde GR ärendelistan.

§ 21 **Rapporter**

1. Convention

GRO Sven-Arne gjorde en kort resumé från årets Convention i Australien.

Han berättade också om internationelle presidentens huvudbudskap, bland annat betonar

Justeras: _____/_____/_____/_____

han att hjälpverksamheten ska synliggöras och vara meningsfull för medlemmarna, PR ska bli bättre på att tala om vad vi gör och vi måste arbeta för att bli flera medlemmar - kvinnor och män - genomföra ungdomsprogram och stödja LCIF.

Beslut:

1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

2. Lensway

GRO Sven-Arne berättade att Lions uppvaktats av företaget Lensway, som undrar om Lions vill samarbeta med dem. Samarbetet handlar om att ta emot glasögon som blivit över. Sven-Arne menade att det kan krocka med samarbetet med Specsavers, det företag som Lions nyss ingått avtal med. Ett samarbete med Lensway skulle dock öka Lions möjligheter att hjälpa synskadade i andra länder.

Beslut:

2. GR beslutade att ge GRO Sven-Arne i uppdrag att fortsätta arbeta med frågan.

3. Haiti

GRO Sven-Arne berättade att Sveriges Lions skänkt motsvarande 600 000 US dollar plus 400 tält till Haiti, vilket ju föranledde en rungande applåd till Sveriges Lions från deltagarna på Convention i Sydney, där en guvernör från Haiti från podiet tackade Sveriges Lions för hjälpen.

Sven-Arne poängterade också att det är viktigt att informera klubbarna om att sätta in pengar direkt till distriktskassören som sedan sätter in på multipeldistriktets konto. Klubbarna ska inte sätta in på 90-kontot.

Beslut:

3. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

4. Orkester Norden

Bilaga: 54

GRO Sven-Arne berättade från Orkester Nordens konsert den 14 augusti i Stockholms Konserthus. Sven-Arne berättade också att han och Anna Maria med partners brett smörgåsar till de 85 musikanterna som uppträdde i konserthuset. Det var inte många besökare vid konseten.

DG 101-A Anna Maria betonade att det är viktigt att inte glömma att Orkestern kan göra något för Lions klubbar på deras möten, exempelvis.

Rapporten från Lennart Fridén behandlades och en intressant information var att Danmark tar över ansvaret för Orkester Norden efter Norge

Beslut:

4. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

5. Rapport angående Internationella styrelsens senaste beslut.

Bilaga: 24

GRO Sven-Arne lyfte fram några av besluten, bland annat att det finns lionländer som lyckats få sökta medel för projekt inom sitt eget land, Finland till exempel.

Att utbildningen i samband med Convention förlängs med en dag

Han berättar också om att en ny officiell översättning för partner bestämts, som kan ersätta ordet partner när så är lämpligt. Lydelsen är: "vuxen i sällskap". DG 101-A Anna Maria kommenterade med orden; "när kan det passa?"

GRO svarade Anna Maria att det går alldeles utmärkt att använda partner i framtiden

Beslut:

5. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

6. Rapport från Konungens Jubileumsfond

Bilaga: 6

PID Heinz Ondrejka, som är Lions representant i fonden, redogjorde för rapporten. Han började dock med att fråga, varför ska det rapporteras? "Det är unikt att en givare följer

Justeras: _____/_____/_____

upp med gåvomottagaren vad han gör med gåvan.” Heinz menade att guvernörsrådet snarare borde ägna sig åt framtiden istället för rapporter om det som varit. Han betonade dock att han alltid är villig att svara på frågor. Heinz uppmuntrade distriktsguvernörerna att om det finns bra projekt som kan få medel ur fonden så ska distriktsguvernörerna meddela Heinz detta.

Beslut:

6. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

§ 22

Skrivelser

1. Radiohjälpen

Bilaga: 10

IPGRO Jan Lofjård har begärt anstånd med rapport om Restaurangskolan. Generalsekreteraren för Radiohjälpen, Finn Norgren, har meddelat i mail att anstånd beviljats till den 31 oktober 2010.

Beslut:

1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

2. Brev Egon Braun

Bilaga: 45

GRO Sven-Arne redogjorde för brev och lämnade ordet till stadgesekreterare Bengt Sörman, även advokat till yrket. Bengt menade att denne Braun kan med brevet ägna sig åt utpressning samt att brevet andas rättshaveri. Bengt har skissat på ett svar och sade att han kan tänka sig svara å Lions vägnar i svarsbrev med sitt advokatkontor som avsändare.

Beslut:

2. GR gav tacksamt uppdraget till stadgesekreterare Bengt att svara Egon Braun på brevpapper från Bengts advokatbyrå.

3. Från LC Stockholm om skrivelse till LCI angående hantering av deras motion.

GRO Sven-Arne berättade att han hört med LCI och fått svar att detta förväntas handläggas i oktober.

Beslut:

3. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

4. Idéburna organisationer.

Bilaga: 31

Lions har skrivit under regeringens ”Överenskommelse mellan regeringen, kommuner och landsting och ideella organisationer”. Handlar om vissa principer som ska gälla för samspelet mellan aktörerna. En första rapport har kommit som handlar om hur aktörerna ser på ”Överenskommelsen”. GRO Sven-Arne konstaterade att denna rapport inte innehåller något konkret för Lions.

Beslut:

4. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

§ 23

Genomgång av Riksmötesprotokollet

GRO Sven-Arne berättade att arbetsutskottet (AU) gått igenom protokollet och fört in beslut som ska effektueras i den så kallade beslutskontrollen. Han påpekade bland annat att LC Vindelns motion är komplex men att AU arbetar på att bena upp åtgärder som den föranleder.

Beslut:

1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

§ 24

Genomgång av protokoll GR 6 samt fastställa protokoll GR 1 2010- 2011.

GRO påtalade att i protokoll GR6 §137 val av suppleanter till Hjälpfonden, valdes bara två suppleanter, Sven Steffner utelämnades.

GRO Sven-Arne sa att alla beslut i protokollet förts in i beslutskontrollen och frågade om någon hade något ytterligare att erinra angående protokollen.

Justeras: _____/_____/_____

PID Heinz Ondrejka hade anmält två anmärkningar i protokollet från GR 1 det ena är i § 6 pkt 2 ska vara befattningsbeskrivningar istället för arbetsbeskrivningar, och § 6 pkt 5 att PID Heinz hade haft synpunkter på det brev som Felle Fernholm skrivit och att Felle F. hade tagit hänsyn till PID Heinz synpunkter Guvernörsrådet hade inget varefter man beslutade:

Beslut:

1. Efter gjorda noteringar lägger GR protokoll GR 6 samt protokoll GR 1 2010-2011 till handlingarna.

§ 25

Ekonomi

1. Budget

Bilaga: 37

Controller Björn Wahlenius redogjorde för punkten budget. Han berättade bland annat att arbetet med att upprätta bokslut påbörjats. Hans förhoppning är att det ska vara klart till GR 3 i november.

Han berättade också att ambitionen är att utvidga budgetarbetet till att involvera projektledare och kommittéordförande.

PID Bruno Ahlqvist frågade varför kontot på The Lion visar 100 000 svenska kronor i överskott och tyckte att dessa kunde användas till att gå upp från 16 sidor till 24 sidor. GRO Sven-Arne svarade att han bitt redaktören komma med siffror på vad det skulle kosta att gå upp i sidantal till 24 sidor.

Beslut:

1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

2. Rapporter projektmedel

Bilaga: 36

Controller Björn redovisade även projektmedel, se bilaga.

Beslut:

2. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

3. Resultatrapport

Bilaga: 34

Controller Björn redovisade resultatrapport, se bilaga.

Beslut:

3. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

4. Periodens balansräkning

Bilaga: 35

Han redovisade även balansräkningen för perioden.

Beslut:

4. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

5. Placeringsgruppen

Bilagor: 7,11,12

Controller Björn redovisade från placeringsgruppen. Enligt formalia ska GR på sitt andra möte besluta om vilken policy som ska gälla för innevarande verksamhetsår. Placeringsgruppen har föreslagit en, se bilaga 11. Guvernörsrådet ska även besluta om arbetsordning för multipeldistriktets rådgivande placeringsgrupp, se bilaga 12.

Beslut:

5 A. GR beslutade att föreslagen placeringspolicy för Lions Multipeldistrikt 101, enligt bilaga 11, ska gälla.

5 B. GR beslutade att föreslagen arbetsordning för Rådgivande Placeringsgrupp, enligt bilaga 12, ska gälla.

6. Regler för stiftelser och bolag med anknytning till MD 101. *Bilaga: 23*

Justeras: _____/_____/_____/_____

PID Heinz Ondrejka har på uppdrag av AU/controller reviderat dokumentet "Regler för stiftelser och bolag med anknytning till Lions MD 101", se bilaga. Dokumentet kommer att finnas på MD-kontoret och Controllern är ansvarig för att bestämmelserna efterlevs.

Beslut:

6. GR beslutade att det reviderade dokumentet nu gäller.

7. NSR-projekt betalning

Bilaga: 17

GRO Sven-Arne berättade att det kommit en faktura som inte täcks av kontot. På kontot finns ett underskott på 50 000 svenska kronor. DG 101-A Anna Maria frågade hur det kommer sig att underskottet uppkommit. Svaret var att det betalats ut pengar utan att det funnits täckning på kontot.

Beslut:

7 A. GR noterade informationen om kontoställningen på NSR-kontot.

7 B. GR bestämde att distriktsguvernörerna vädjar till klubbarna att betala in den rekommenderade summan till NSR för verksamhetsåret 2010-2011 så snart som möjligt, för att få täckning på kontot.

§ 26

Anmälan arrangera NSR 2013.

Bilaga: 16, 47

LC Trollhättan har kommit in med förfrågan att få arrangera NSR 2013.

Beslut:

1. GR beslutade att låta LC Trollhättan få arrangera NSR 2013.

§ 27

Restaurangskolan

GRO Sven-Arne informerade om att de skulder som funnits har reglerats. Att den byggnadsingenjör som knutits från MD för att delta i upphandling och att kontrollera projektet meddelat att han inte kan fortsätta uppdraget förrän nästa år. Att arbete med hitta en ny därför påbörjats och ett som nämndes under mötet att Lion Gun Hilton-Vikh LC Forshaga skulle tillfrågas.

Beslut:

1. GR beslutade att AU kontaktar Gun Hilton-Vikh och om hon inte kan åta sig uppdraget så ska AU fortsätta söka lämplig person.

§ 28

Lägesrapport om avtal med MSB.

Bilaga: 30

(Myndigheten för samhällsskydd och beredskap).

GRO Sven-Arne berättade om ett avtal, som är undertecknat, men som innehåller en hel del frågetecken för Lions del.

- Kan innebära dyrare tält.
- MSB vill sätta sin logo på taken och hänvisa Lions logo till sidorna.
- Lions ska skänka tälten till MSB.
- LC Kristinehamns del i projektet i framtiden

Sven-Arne sade att han avser att arbeta för ändringar då Lions inte kan godtaga vissa av dessa punkter.

Beslut:

1. GR gav GRO att tillsammans med IRD Alf Bakken att träffa MSB för att diskutera förändringarna i det nya avtalet..

§ 29

Nytt informationsmaterial

Bilaga: 18

ligga på

Redaktör Maud Nordell visade uppdaterat informationsmaterial om Lions. Kommer att webben att laddas ned.

Justeras: _____/_____/_____

Beslut:

1. GR beslutar att detta gäller och ska användas när man berättar om Lions externt.

§ 30**Slutrapport Röda Fjädersn 2009.***Bilagor: 49,50,51,52*

Röda Fjädersn-generalen Bertil Ravnell redovisade slutrapport.

Slutresultatet blev 8,9 miljoner kronor till Hjärnfonden. 88 % av klubbarna har deltagit.

GR ska nu utse två personer från Lions som ska sitta med som Lions representanter i den grupp som ska utse stipendiater för forskningspengarna Lions bidragit med. Förslag Bertil Ravnell och Sven-Arne Wennerberg.

Beslut:

1. GR noterade slutrapporten och lägger den till handlingarna.

2. GR beslutar att Bertil Ravnell och Sven-Arne Wennerberg är Lions representanter i stipendiekommittén.

§ 31**Specsavers avtal***Bilagor: 26, 53*

GR har tidigare beslutat om ett "letter of intent" med Specsavers. Nu finns ett avtal med liknande innehåll. Sven-Arne påpekade att det är viktigt att distrikten organiserar decemberaktiviteten, där klubbar ska hämta upp glasögon hos Specsaversoptiker.

Beslut:

1. GR beslutade att teckna avtalet med Specsavers och att GRO Sven-Arne Wennerberg är den som tecknar avtalet.

§ 32**Brev från LCI om det nordiska förslaget om 2 års mandat period.** *Bilaga: 27*

GRO Sven-Arne redogjorde för innehåll i brevet. PID Bruno Ahlqvist menade att detta är innebar ett unikt tillfälle att ge ett genomarbetat svar på frågan till LCI. PGRO Lennart Löf påpekade att det är viktigt att en före detta ID ingår i de som svarar för att ge tyngd åt brevet.

Beslut:

1. GR noterade informationen och ger GRO Sven-Arne i uppdrag att formulera ett svarsbrev.

§ 33**Brev från LC Gamleby samt PID Heinz Ondrejkas förslag till svar.** *Bilaga: 29,39*

GRO Sven-Arne redogjorde för ett brev som LC Gamleby - Överum skrivit angående LCIF. PID Heinz Ondrejka redogjorde för ett förslag på svar.

Beslut:

1. GR tackade PID Heinz för svaret och beslutade att det är det svaret som ska sändas till LC Gamleby - Överum. GRO skickar svaret

§ 34**Rapporter från kommittéer***Bilagor: 19,20,21,22***1. FUU rapport.**

FUU ordförande Per-Åke Öster redovisade rapport från FUU.

VGRO Vivianne Eriksson efterlyste studentklubbar i rapporten. GRO Sven-Arne frågade vad konkret den så kallade "verktygslådan" innehåller. FUU-ordförande hänvisade till MDLDC PCC Finn Bangsgaard, som berättade om tänkt innehåll. GRO Sven-Arne efterlyste material som redan finns och menade att det behövs inte "uppfinnas hjulet" på nytt om material redan finns, det kan räcka med att uppdatera. DG 101-P Monica Köhler efterlyset en rapport från gruppen med konkreta delmoment. VDG 101-A Mats Granath efterlyste tidplan.

IT-gruppen via PDG Lars Kuntze redovisade sitt arbete. GRO Sven-Arne poängterade att IT-gruppen endast arbetar med medlemsregistret.

Justeras: _____/_____/_____/_____

PGRO Kenneth Persson berättade om att nuvarande MERL kommer att ersättas av GMT/GLT. Bakgrunden är att MERL inte fungerar. GLT står för ledarskap och utbildning. GMT står för medlem – både extension (utvidga) och retention (hålla kvar).

PDG Inger Lööv frågade varför man tillsatt ett nytt utbildningsråd utan att man meddelat det gamla utbildningsrådet om att de ersatts. Ingen kunde svara på den frågan, guvernörsrådet återkommer i ärendet.

GRO Sven-Arne redogjorde om en punkt som var bordlagd från GR 1 i Sydney. Nämligen frågan om utbildning av VDG vid GR möte 3. GRO informerade om att han redan vid budget arbetet hade informerat MDLDC om att det inte kunde ske någon utbildning av VDG vid nämnda möte.

GRO Sven-Arne tog upp den planerade utbildningen av klubbfunktionärer i oktober. GRO föreslog att utbildningen flyttas till Mars 2011 anledningen till förslaget på denna ändring är att kursen kommer för nära klubbarnas första möten vilket gör att klubbarna inte hinner anmäla deltagare till kursen.

Beslut:

- 1 A. GR noterade informationen från FUU och lade den till handlingarna.
- 1.B GR beslutade att enligt tidigare planering skall ingen utbildning av VDG ske vid GR3.
- 1. C GR beslutade att den utbildning som var tänkt att arrangeras i oktober istället kan arrangeras i mars 2011.
- 1.D GR beslutade att ge FUU i uppdrag att till AUs möte 17 september komma med delmål och tidplan för dessa.
- 1.F GR beslutade att FUU ska presentera varje verktyg i verktygslådan så fort de är färdigt, inte invänta att alla verktyg är färdiga.

2. Hjälpkommittén.

Bilagor: 40,41,42,43,44

GRO Sven-Arne redogjorde för rapporten, då kommitténs ordförande Alf Bakken inte kunnat närvara av personliga skäl. GRO Sven-Arne meddelade att 500 000 kr ur katastrofberedskapen skickats till LCIF för att användas i Pakistan. Meddelade även att Katastrofberedskapen ska ta kontakt med UNHCR för att undersöka om vi ska skicka pengar via dem till Pakistan.
Se bilagor.

Beslut:

- 2. GR noterade rapporten och lade den till handlingarna.

3. Ungdomskommittén.

sommarens Kommitténs ordförande Anne-Catherine Karlsson rapporterade bland annat om ungdomsläger och att kommitté har sitt planerings möte den 11-12 september.

Beslut:

- 3. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

4. Lions Quest

Bilaga: 38

vinst. Om PID Bruno Ahlqvist redogjorde för rapporten. Bland annat att bolaget ”äntligen” gått med planerade utbildningar för nya Lions-Quest säljare med mera.

Justeras: _____/_____/_____/_____

den var från
från

På fråga om när resultatet från Skolverkets utvärdering kan tänkas komma svarade han att planerad i höst men att den kan bli försenad, det senare grundade han på att delrapporten Skolverket var försenad.

Beslut:

4. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

§ 35

Nya arbetsgrupper

1. Arbetsgrupp för ny distriktsindelning.

Bilaga: 48

Förslag på medlemmar till arbetsgruppen: PDG Jan E. Hulth LC Eskilstuna, Åke Lind LC Wä, Bengt-Åke Johansson LC Gävle. Att Åke Lind är sammankallande.

1 B. Uppdragsbeskrivning.

Bilaga: 46

Beslut:

1 A. GR beslutade att utse Jan E. Hulth, LC Eskilstuna, Åke Lind, LC Wä och Bengt-Åke Johansson, LC Gävle till arbetsgruppen för ny distriktsindelning och att Åke Lind är sammankallande.

1 B. GR beslutade att föreslagen uppdragsbeskrivning ska gälla för arbetsgruppen, men med tillägget att gruppens förslag ska gå ut till klubbar före till GR och slutligen RM.

1 C. GR beslutade att gruppen ska lämna en första rapport till GR4 i februari.

2. Arbetsgrupp för framtidsfrågor.

GRO Sven-Arne bad att få återkomma med ledamöter i gruppen och att han kallar till ett extra GR-möte (telefonmöte) för att besluta om gruppens sammansättning.

Även gällande uppdragsbeskrivning.

Beslut:

2. GR beslutade enligt GROs förslag.

3. Förslag på val av personer till Röda Fjädersgruppen, kompletterande val.

PDG 101-U Hans Catani och PDG 101-VG Jan Granlund är redan valda. Följande föreslogs att väljas till gruppen: Britt-Marie Weidby, LC Jönköping, Håkan Fhyr, LC Linköping/Valla, Leif Nilsson, LC Linköping/Valla.

Beslut:

3. GR beslutade att välja föreslagna till gruppen för Röda Fjäders för barndiabetesforskningen.

§ 36

Hjälpfonden, fyllnadsval av uppdraget som kassör.

Ärendet togs upp under söndagen den 29 augusti.

Riksvalnämndens ordförande Annette Eiserman- Wikström redogjorde för ärendet.

Förslaget löd:

- Att välja Jan E.Hulth, LC Eskilstuna. som ledamot och tillika sekreterare till 2011-06-30.
- Att välja Jan Gustavsson, LC Osby, som ledamot och tillika kassör till 2012-06-30.
- Att välja Bengt Almqvist, LC Karlskrona, som suppleant till 2011-06-30.

Sven-Arne Wennerberg yrkade att Bengt Holm väljes till suppleant , Annette Eiserman Wikström meddelade att Bengt Holm återtagit sin kandidatur..

Sven Steffner är vald till suppleant till 2011-06-30.

Beslut:

1. GR beslutade att välja enligt Riksvalnämndens förslag:

- Jan E.Hulth, LC Eskilstuna. som ledamot och tillika sekreterare till

Justeras: _____/_____/_____/_____

2011-06-30.

- Jan Gustavsson, LC Osby, som ledamot och tillika kassör till 2012-06-30.
- Bengt Almqvist, LC Karlskrona, som suppleant till 2011-06-30.

§ 37 **International Director, brev från GR 2009-2010.** *Bilaga: 9*
Förra årets guvernörsråd har skrivit till årets guvernörsråd angående svenska ramverk gällande kandidatur till ID (International Director).

Beslut:

1. GR beslutade att det som redan beslutats gäller och lade därmed ärendet till handlingarna.

§ 38 **Världens Barn**
GRO Sven-Arne Wennerberg berättade om att i de fall riksinsamlingsmålet inte nås kommer det att innebära en kostnad för Lions. Reglerna är följande:
Att Lions förskotterar en insamlingskostnad till Världens Barn förskottet beräknas på det totala budgeterade insamlingsmålet, förskottet återbetalas när insamlingen avslutas, men beräknas på det uppnådda insamlingsresultatet.
Vilket innebär att när insamlingen inte det budgeterade insamlingsmålet så beräknas den administrativa kostnaden på det verkliga insamlingsresultatet. Det beloppet blir lägre än det förskottade och Lions får en icke budgeterad kostnad i sin administrativa kassa. Beslutet vid riksmötet i Visby är att denna kostnad ska belasta vår administrativa kassa. Lions kommer således att tära på det egna kapitalet med storleksordningen 80 000 till 100 000 kr per år enligt tidigare resultat, skulle insamlingen däremot gå bättre än budget då blir det ett tillskott i kassan.
Vi ska inte glömma bort att vi får 5 % av det insamlade medlen till vårt profilprojekt samt att vi får en del reklam för vårt hjälparbete.
GRO Sven-Arne vill lyfta fram denna fråga och föreslår att sittande GR tillsammans med kommande GR diskuterar hur vi Lions ska hantera Världens Barn i framtiden.
VDG Torgny Rönnestad menade att Lions får mycket PR för deltagandet i Världens Barn, vilket också är mycket värt.

Beslut:

1. GR beslutar att GR tillsammans med kommande GR diskuterar och beslutar hur Lions går vidare med deltagande i Världens Barn..

§ 39 **Delegatresan till Seattle**
GRO Sven-Arne informerade om planerad upphandling av resan.

Beslut:

1. GR beslutade att starta upphandling av delegatresa.

§ 40 **Kontoret**
Controller Björn Wahlenius, tillika kontorsansvarig, berättade om att han är på kontoret i samband med AU-möten och har möte med personalen.

Beslut.

1. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

§ 41 **Övriga frågor**
A. Svar från PDG Martin Enqvist om Marknadskommitté eller....
Gäller motion 5 från Riksmötet 2010. DG 101-P berättade att motionärerna går med på att kalla gruppen grupp istället för kommitté.

Beslut:

1. GR noterade informationen.

Justeras: _____/_____/_____

B. Minsk = Baltic Sea Lions

DG 101-A Anna Maria Bernstein redogjorde för ärendet. Ordet Minsk ska tas bort, ska bara vara Baltic Sea Lions. Baltic Sea Lions är en sammanslutning av distrikt i MD 101 som gränsar till Östersjön och Lions i grannländerna som också gränsar till Östersjön. (Liknande samarbeten finns i Polar – Sverige, Norge, Finland, Ryssland och på västsidan.) Anna Maria menade att Baltic Sea Lions bör bli en MD aktivitet. PID Bruno Ahlqvist menade att inte i något annat land är detta samarbete en MD aktivitet.

Beslut:

2. GR beslutade att det inte ska bli en MD aktivitet, utan förbli en distriktsaktivitet.

C. Julgranar

Ett företag har skrivit till Lions och undrat om Lions vill bli deras återförsäljare av julgranar.

Beslut:

3. GR beslutade att distribuera brevet till distrikten.

D. Bidrag till författare om Hellen Keller

DG 101-P Monica Köhler redogjorde för ärendet. En författare av en bok på svenska om Hellen Keller söker bidrag av Lions för att trycka boken. Handlar om 94 000 svenska kronor.

Beslut:

4. GR beslutade att avslå begäran.

E. Avtal med Scandic Hotell

Controller Björn Wahlenius redogjorde för ett nytt avtal med Scandic Hotell, ett generellt avtal med Scandic som gäller över hela Sverige. En fråga från församlingen kom upp om detta avtal gäller alla Lions och inte enbart när det handlar om Lions sammanträden. Ett förtydligande behövs här.

Beslut:

5. GR beslutade att ställa sig bakom avtalet.

6. GR beslutade att ge Björn i uppdrag att förtydliga avtalet när och vad det gäller.

F. Lejonkronan och bästa Lionklubb.

GRO påpekade för guvernörerna att det är viktigt att redan nu undersöker om det finns några kandidater till Lejonkronan och kandidater till bästa Lionklubb,

Beslut:

1. GR noterade informationen.

G. Uppföljning PR och Pakistan

Informatör Maud Nordell berättade om konkreta resultat av PR satsning (pluggannonser och pressmeddelanden) med anledning av Pakistan i riksmidia och lokalmedia. Lions har funnits med i Dagens Nyheter, Expressen, Kvällsposten, GT och Nerikes Allehanda, bland annat.

Beslut:

8. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

H. Brev från Skåne

VDG Hans Holst läste upp ett brev han fått från en skolklass som samlat in pengar till Haiti och valt att ge dessa till Lions, ”för då vet man att pengarna kommer fram utan att gå till administration och höga löner”.

Beslut:

9. GR noterade informationen och lade den till handlingarna.

Justeras: _____/_____/_____/_____

I. Valnämnden

Riksvalnämndens ordförande Annette Eiserman-Wikström redogjorde för en lathund hon arbetar med gällande riksvalnämndens arbete.

Beslut:

10. GR noterade informationen.

J. IT-gruppen

PDG Lars Kuntze redogjorde för ett förslag att lyfta ur IT-gruppen ur FUU och sortera den direkt under AU (arbetsutskottet). Att ta bort honom som sammankallande och istället sätta dit Controllern som sammandragande.

Beslut:

11. GR beslutade enligt Lars Kuntzes förslag. Dvs IT- gruppen sorterar direkt under AU och att Controllern är sammankallande för gruppen.

K. FRII

Frågan har rests med anledning av att Lions inte syns bland de organisationer som arbetar med och i Pakistan där media tar lista från FRII. PID Heinz Ondrejka redogjorde för flera av skälen till att Lions som organisation gick ur FRII, ekonomiska och juridiska skäl – Lions som organisation innehar inte 90-kontot och avgiften till FRII var svår att beräkna då den grundas på insamlingsresultat, skulle klubbarna tvingas betala del av avgiften ur sin administrativa kassa. Beslut är redan taget av GR under verksamhetsåret 2009-2010 att det är önskvärt att Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond ansöker istället. I beslutet står också att MD betalar entréavgiften åt Stiftelsen.

Beslut:

12. GR noterade informationen.

§ 42

Kommande möten

AU-möte den 18-19 september i Stockholm.

GR-möte den 20-21 november i Erikslund, Ängelholm

§ 42

Avslutning

GRO Sven-Arne tackade alla närvarande för visat intresse och tackade LC Falun och LC Falun Bergsmannen och PID Heinz Ondrejka för deras fina arrangemang och lämnade över sitt standar till dem. GRO påpekade också att guvernörerna ska skicka sin reseräkning för detta möte till USA.

PGRO Kenneth Persson tackade också GRO Sven-Arne för ett utmärkt genomfört GR möte och Sven-Arne mottog en varm applåd (en Lions full hand) av mötesdeltagarna.

Efter detta avslutade GRO Sven-Arne mötet.

GRO Sven-Arne Wennerberg

Sekreterare Maud Nordell

Justeras:

Monica Köhler, DG 101-P

Ulf Holmberg, DG 101-N

Justeras: _____/_____/_____/_____

Justeras: _____/_____/_____/_____